



SMART VEHICLE IMPOUND SYSTEM



Abu Dhabi Police has introduced the Smart Vehicles Impound System as a smart way to impound vehicles within the owner premises instead of leaving it at designated impounding yards. This is to ensure the convenience of customers, and keeping their vehicles required for impounding under their care during the impounding period.

BENEFITS

- | | | | | | |
|-----------------|---|---------------------|---|------------------|--|
| LOCATION | <ul style="list-style-type: none"> The possibility of impounding the vehicle at the location chosen by the owner and anywhere within UAE. | 48 HOURS | <ul style="list-style-type: none"> Giving the customers 48 hours to deliver the smart Impounding device after the end of the impounding period. | SMS | <ul style="list-style-type: none"> Alerting the customer by SMS before the end of the impounding period. |
| SAFETY | <ul style="list-style-type: none"> The service allows the customers to take care of the vehicle at the impounding site and operate it to ensure its safety and to maintain it from long-term damage. | TRANSACTIONS | <ul style="list-style-type: none"> The possibility to complete all different traffic transactions during the smart impounding period for vehicles. | EMERGENCY | <ul style="list-style-type: none"> The vehicle may be moved in emergency cases only after getting the required approvals. |



خدمة الحجز الذكي للمركبات



خدمة الحجز الذكي للمركبات هي خدمة جديدة ضمن خدمات القيادة العامة لشرطة أبوظبي، والتي تسمح من خلالها للجماهير حجز مركباتهم في الموقع الذي يختاره مالك المركبة، ويتم مراقبة وتتبع المركبة على مدار الساعة من خلال أفضل ما توصلت إليه تطبيقات الحلول الذكية في هذا المجال، ويأتي هذا المقترح بديلاً عن حجز المركبات في الساعات الخارجية المخصصة في خطوة تهدف إلى ضمان راحة المتعاملين وإبقاء مركباتهم المطلوبة للحجز تحت رعايتهم خلال مدة الحجز.

مزايا الخدمة

- إمكانية حجز المركبة في الموقع الذي يختاره المالك وفي أي مكان داخل الدولة.
- منح المتعامل مهلة 48 ساعة لتسليم جهاز الحجز الذكي بعد انتهاء فترة الحجز.
- إمكانية إتمام جميع المعاملات المرورية المختلفة خلال فترة الحجز الذكي للمركبات.
- تسمح الخدمة للمالك في العناية بالمركبة في موقع الحجز، وتشغيلها لضمان سلامتها والحفاظ عليها من أضرار مدد التوقف الطويلة.
- تنبيه المتعامل قبل انتهاء مدة الحجز عن طريق رسالة نصية.
- يجوز تحريك المركبة في الحالات الطارئة فقط بعد أخذ الموافقات المطلوبة.

